

Θαλασσοκαλλιέργεια

«Η εντατικοποίηση των θαλασσοκαλλιεργειών δεν έγινε χωρίς την ανάδειξη νέων παθολογικών καταστάσεων και την αναγκαστική αύξηση της χρήσης χημειοθεραπευτικών ουσιών για την καταπολέμηση προβλημάτων ιχθυοπαθολογίας», *ΕΘΝΟΣ* (ηλ. έκδ.), 11-2-2008.

«Μνημόνιο συνεργασίας υπέγραψαν οι εταιρείες Agrolab του ομίλου εταιρειών Redestos με τον Σύνδεσμο Θαλασσοκαλλιεργειών (ΣΕΘ) και την Ελληνικής Αλιευτικής Ποιοτικής (ΕΛΑΠΟ), στόχος του οποίου είναι η δημιουργία ποιοτικού προϊόντος, αλλά και η δυνατότητα διαμόρφωσης ενός Σήματος Ποιότητας για τα προϊόντα της ελληνικής θαλασσοκαλλιέργειας», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ* (ηλ. έκδ.), 17-12-2004.

«Όπως αναφέρουν, το Γ' ΚΠΣ αποτελεί τη νέα ευκαιρία για τη θαλασσοκαλλιέργεια, με προβλεπόμενα κονδύλια συνολικού ύψους άνω των 230 εκατ. Ευρώ», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ* (ηλ. έκδ.), 12-6-2004.

[Διαδικτυακές εμφανίσεις: θαλασσοκαλλιέργεια 234, θαλασσοκαλλιέργειες 265]

Θεαματικοποίηση → Θεαματοποίηση²⁹

«Η θεαματοποίηση του φόβου» (τίτλος), *ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ* (ηλ. έκδ.), 7-5-2010.

«Αυτή η εμμονή έχει παντρευτεί με τη θεαματικοποίηση της πολιτικής», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ*, 6-6-2009, σελ. 8.

«Είτε πρόκειται ακόμα και γι' αυτές της ελεγχόμενες δημοσκοπήσεις, είτε για την εμπορευματοποίηση και θεαματικοποίηση της ανέχειας στα δελτία ειδήσεων, είτε προκύπτει -το κυριότερο- από τη ζωντανή συναναστροφή με τον κόσμο της δουλειάς και του μόχθου, ένα είναι βέβαιο: Τα λαϊκά στρώματα, ανεξάρτητα από την ένταση των διατυπώσεων και το βάθος της διαπίστωσης, βλέπουν καθημερινά ότι ολοένα και χειροτερεύει η κατάσταση της ζωής της», *ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ*, 22/23-4-2006, σελ. 5.

[Διαδικτυακές εμφανίσεις: θεαματικοποίηση 187, θεαματοποίηση 285, θεαματικοποιήσεις 0, θεαματοποιήσεις 1]

Θεσμολαγνεία

«Υποκριτική θεσμολαγνεία» (τίτλος), *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ*, 26-8-2009, σελ. 12.

«Γενικότερα στη χώρα υπάρχει ένας θεσμικισμός, μια θεσμολαγνεία, νομίζουμε ότι όλα γίνονται με θέσπιση διατάξεων νόμων», *ΤΟ ΒΗΜΑ* (ηλ. έκδ.), 21-11-2007.

29. Θεωρούμε ότι η σημασία του νεολογισμού είναι 'μετατρέπω κάτι σε θέαμα' και όχι 'μετατρέπω κάτι σε θεαματικό'.

«Οι διαρκείς συνταγματικές μεταβολές -μερικοί μάλιστα μιλούν για συνταγματική θεσμολαγνεία- αποβαίνουν, κάτω από ορισμένες συνθήκες, υπέρ της κρατικής εξουσίας και των οικονομικών συμφερόντων που τη στηρίζουν», *ΤΟ ΒΗΜΑ* (ηλ. έκδ.), 4-2-2001.

[Διαδικτυακές εμφανίσεις: θεσμολαγνεία 499, θεσμολαγνείες 21 / και με ενωτικό]

ιατροβιολογικός, -ή, -ό

«Στη συνέχεια, ήρθε η ώρα να καθαρίσει το Τμήμα από τους “επικίνδυνους”. Ποιοι ήταν αυτοί; Όσοι “χαλούσαν” την πιάτσα αυτοί που παρήγαγαν καινοτόμο ιατροβιολογική γνώση», *ΤΟ ΒΗΜΑ* (ηλ. έκδ.), 26-9-2010.

«Εξέταση στο Ιατροβιολογικό Κέντρο της Ακαδημίας Αθηνών» (τίτλος), *ΕΘΝΟΣ* (ηλ. έκδ.), 17-7-2007.

«Όπως εξηγεί ο καθηγητής, με την προβλεπόμενη δημιουργία ανθρωπίνων κυτταρικών σειρών κ.ά. η ιατροβιολογική έρευνα και η κλινική ιατρική θα μπορέσουν να προσφέρουν πρωτόγνωρες υπηρεσίες στους ασθενείς», *ΤΟ ΒΗΜΑ* (ηλ. έκδ.), 8-4-2001.

[Διαδικτυακές εμφανίσεις: ιατροβιολογικός 4, ιατροβιολογικό 397, ιατροβιολογική 110, ιατροβιολογικοί 5, ιατροβιολογικές 131 / και με ενωτικό]

ιατρονοσηλευτικός, -ή, -ό

«Η συνέχιση του εμβολιασμού έναντι της γρίπης των ευπαθών ομάδων, καθ’ όλη τη διάρκεια του χειμώνα, καθώς και ιδιαιτέρως του ιατρονοσηλευτικού προσωπικού με κύριο στόχο τη προστασία των ασθενών τους», *ΤΟ ΒΗΜΑ* (ηλ. έκδ.), 24-1-2011.

«Η Υπηρεσία αυτή, για πρώτη φορά στην Ελλάδα, παρέχει στο σπίτι δωρεάν ιατρονοσηλευτική φροντίδα για την ανακούφιση του άρρωστου παιδιού που βρίσκεται στο τελικό στάδιο της ασθένειας και, παράλληλα, καλύπτει τις ψυχοκοινωνικές ανάγκες των μελών της οικογένειάς του», *ΤΑ ΝΕΑ* (ηλ. έκδ.), 20-7-2010.

«Επίσης, το ιατρονοσηλευτικό προσωπικό υποχρεώθηκε να φοράει προστατευτική μάσκα στο πρόσωπο, στολή που καλύπτει όλο το σώμα, ενώ θερμομετρούνται όλοι όσοι εισέρχονται στους χώρους των ιατρείων», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ* (ηλ. έκδ.), 29-5-2003.

[Διαδικτυακές εμφανίσεις: ιατρονοσηλευτικός 11, ιατρονοσηλευτικό 929, ιατρονοσηλευτική 517, ιατρονοσηλευτικοί 5, ιατρονοσηλευτικές 266 / και με ενωτικό]